



ကညီဆွန်ဒ်န့်ပူစတဝါ Karen Swedish Community

ဆု

မုန်နံ ၂၀၂၂.၀၄.၁၅

Karen Swedish Community ဟိန်ကဝီလ်ခိန်နီ ဇီး ကရမ်ဖဲလတ်

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ : : ကရမ်ဖဲလတ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါ

ပဲဲ KSC ပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံးအိၣ်ဖိၣ်ဖဲ Sandviken လါအုၤဖြူ ၁၄ သီအခါ ပအိၣ်ဒီးတၢ်တၢ်ပိၣ်တၢ်ပိၣ်သကိးယုၣ် ဘၣ်ယး ကရမ်ဖဲလတ်န့ၣ်လီၤ.

KSC နံၣ်ကတၢၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖဲ Hallsberg လါမးရှး ၂၄ သီ, တၢ်ဆၢတၢ်အိၣ်ဖဲလၢ ၂၀၁၂ တနံၣ်ညါအံၤ KSC ကရမ်ဖဲလတ် (နံၣ်ဆုဖိခိၣ်) တဂၤ 20 SEK န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆၢတၢ်အိၣ်ဖဲလၢပညိၣ်မုၢ်ဒ်သိးတနံၣ်ညါအံၤ KSC ကရမ်ဖဲနီၣ်ဂံၢ်ကပဲၤထီၣ် ၁,၀၀၀ ဂၤအဂီၢ် တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ပူၤပူၤအါဂၤသးလီၤပလိၣ်ဒီးဟံၣ်ဂၢ်ဟံၣ်ကျါၤဖဲဒုၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပသ့ၣ်ညါလၢနံၣ်ကတၢၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖဲတၢ်ဆၢတၢ်အိၣ်ဖဲလၢ, တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖဲလၢအကျါ မုၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်လၢအစိကမိၤဒိၣ်ကတၢၢ် ဇီး မ့တမ့ၢ် နံၣ်ကတၢၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဘၣ်န့ၣ် တၢ်ဆိတလဲက့ၤအီၤတသ့ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်န့ၣ်အယိပကဘၣ်အိၣ်ခိးဆူ နံၣ်ကတၢၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ် လၢခံတနံၣ်န့ၣ်လီၤ.

KSC နံၣ်ကတၢၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဖဲ Hallsberg ဝံၤအလီၢ်ခံ, KSC ကရမ်ခိၣ် ယုၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ယးဟိန်ကဝီၤကရမ်သ့ၣ်တဖၣ်တၢ်ခွဲး တၢ်ယၢ်လၢကပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဖဲအ Kommun ပူၤကသ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. Kommun တဝုၢ်ဒီးတဝုၢ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်တဒ်သိး လိၣ်သးဘၣ်, ဘၣ်ဆၣ် Kommun အါတက့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်ကရမ်လၢကပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ် ကရမ်ဖဲလတ်တဘၣ် စ့ၤန့ၣ် 50 SEK ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တနံၣ်ညါအံၤပဲဲပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံးသ့ၣ်တဖၣ် ပအိၣ်ဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢကမၤစၢၤဟိန်ကဝီၤကပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဖဲအ Kommun ပူၤန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်န့ၣ်အယိ ပထံၣ်ဘၣ်တၢ်ဘျးစဲလိၣ်သးလၢကရမ်ဖဲလတ်တၢ်ဂ့ၢ်ကိအယိ ပရၤလီၤဒုးသ့ၣ်ညါကရမ်ဖဲသ့ၣ်တဖၣ် ဒ်သိးကနၢ်ပၢ်ပတၢ်ဆိတလဲကရမ်ဖဲလတ်အက့ၢ်အဂီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ.

ဟိန်ကဝီၤလၢအဲၣ်ဒီးပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤဖဲအ Kommun ပူၤသ့ၣ်တဖၣ် လၢတၢ်နၢ်ပၢ်အပူၤ ကစိၣ်ကါဖဲဒုၣ်အဟိန်ကဝီၤ တၢ်ဘျးခိၣ်သ့ၣ်လၢ ၂၀၁၁ တဘျး, ကရမ်ဖဲလတ် - ဟံၣ်ဖိယိဖိတန့ၣ် 200 SEK, မိၢ်တဂၤ(မ့)ဟံၣ်တဂၤ ဟံၣ်ဖိယိဖိတန့ၣ် 150 SEK ဇီး နီၢ်တဂၤ 100 SEK န့ၣ်လီၤ.

ဟိန်ကဝီၤလၢအဲၣ်ဒီးစိၣ်ကါတၢ်ဘျးခိၣ်သ့ၣ်န့ၣ် ၂၀၁၂ တဘျး, နံၣ်ကတၢၢ်တၢ်အိၣ်ဖိၣ်ဆိတလဲတၢ်အသိး, သုၣ်သ့ၣ်ဒုၣ်န့ၣ်လီၤ. ဘၣ်ဆၣ်ပမၤစၢၤပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့မၤစၢၤလၢအ Kommun ပူၤတသ့ဘၣ်.

ဘၣ်ယးတၢ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ကျိၣ်အံၤ လါအီၤပူၤအတီၢ်ပူၤ, ပ KSC ပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံးအိၣ်ဒီးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢကဟးအိၣ်သ ကိးဟိန်ကဝီၤတဘျးဘၣ်တဘျး ဇီး ကမၤစၢၤဟိန်ကဝီၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢကဘၣ်ပတံထီၣ်ကျိၣ်စ့မၤစၢၤဖဲလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

အဲၣ်ဒီးသ့ၣ်ညါအါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ ဆဲးကျိၣ်ဒီး KSC ကရမ်ခိၣ်သ့ၣ်ဒုၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤဒီးတၢ်ရူလိၣ်မုၢ်အါ
KSC ပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံးအခါစး, ကရမ်ခိၣ်
နနးသံၣ်ဒးနဲၣ်
073-846 4281